
Protokoll årsmöte för Visklubben Skeppet 2025 03 08


§1	 Ordförande Ingela Karlsson öppnade mötet.

	 

§2     Susanna Hillbom valdes till mötesordförande.


§3	 Anders Lönnberg valdes till mötessekreterare.


§4	 Till justerare tillika rösträknare valdes Ingvar Nilsson och Erna 	 	 	    

	 Olausson.


§5  	 Den föreslagna dagordningen godkändes.	 	 	 	 


§6	 Årsmötet befanns vara stadgeenligt utlyst.


§7	 a) Ingela Karlsson föredrog verksamhetsberättelsen för 2024.

	     Inger Aparicio påpekade att Ingela Karlsson och Bengt-Göte 	 	
	     Bengtsson tilldelats 	årets Vispris för deras arbete i visans tecken. 		
	     Detta hedrar även  Visklubbens verksamhet menar hon.

	 b) Ingela Andersson föredrog den ekonomiska berättelsen.  	 	 

	 c) Ingela  Andersson föredrog revisionsberättelsen då revisorerna hade 	
	    förhinder. 


§8	 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.


§9	 Ingela Karlsson föredrog verksamhetsplanen för 2025.	 	 	 	
	 Verksamheten planeras enligt rutinerna för 2024 med viseftermiddagar 	
	 på Strandgatan och Öppen Scen på Galleri 70 och Galgberget.

	 

         Ingela Andersson föredrog budgeten för 2025. Visklubben har 	 	 	
	 en stabil ekonomi.

         		 	 

§10	 Till föreningsordförande för 2025 valdes Ingela Karlsson.


§11	 Till styrelseledamöter på två år omvaldes Maggie Bergehed och Ingela 	
	 Andersson. Nyval av Sigge Arvidsson också på två år. Gunnar Weber 	
	 hade avsagt sig omval. Kenneth Andersson, Eva Karlsson och Anders 	
	 Lönnberg kvarstår ett år till.	 	 

	 

§12	 Till revisor på två år omvaldes Leif Andersson och till revisors-

	 suppleant omvaldes Inger Aparicio. Hans-Olof Sandqvist kvarstår 	 	
	 ett år till som revisor.	 


§13	 Till valberedning valdes Gunnar Weber och Susanna Hillbom i 	 	 	
	 samarbete med styrelsen.




	 


§14	 Medlemsavgiften för 2026 beslöts förändras till 150 kr, alltså en 	 	
	 enhetlig avgift.	 


§15	 Övriga frågor


	 Flera medlemmar hade synpunkter på förändringar i klubbens 	 	 	
	 verksamhet. T.ex föreslogs styrelsen att se över möjligheten till större 	
	 lokal för visträffarna, då det ofta är utsålt. Styrelsen 		 	 	 	
	 uppmärksammades även på möjligt samarbete med Hallands 	 	 	
	 Bildningsförbund. Vi kanske ska ha en fest för våra medlemmar, då 	 	
	 ekonomin är så god. Styrelsen tar till sig och ser över förslagen.

	 	 

	 Gunnar Weber avtackades för sitt arbete i styrelsen under åtta år. Han 	
	 kommer dock att fortsätta sitt arbete med Öppen Scen på Galleri 70

	 och det är vi glada för.		 	 	 	 	 

	 

§16	 Susanna Hillbom avslutade årsmötet.
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